
Z A P I S N I K
sa 18 sjednice Skupštine opstine Banja Luka održane 28«9*1964«go-

dine u sali Doma kulture u Banja Luci

Sjednica je počela u 9 časova«
Sjednici predsjedava predsjednik Skupštine opstine 

Po po vic Liilorad*
Zapisnik vodi službenik Skupštine opstine Čadjenovic

Zorka«
Za današnju sjednicu izostanke su pravdali odbornici: 

Babić Živkot Djokić Vidosava, Dulič Vinko, Džankić Fikret,Džubo 
Ahmet, Kapor Momir, Knežević Vlado, Medić Rade,« Davidovlć Milena, 
Carić Sakib, Odlć Mira, 'Banović Simo, Macanović Nikola, Milašinović 
Biljana i Stojnić Milutin«

Nisu pravdali odsutnost odbornici: Djelić Baisa, Maksi
mo vic Novak, Dominović Gojko, Kaljević Dragutin, Kogelj Boris,
Kreško Vera, Laks Dragiša, Maglajlić Ibro, Medić Husein, Popović 
Vid, Pucar Hilan, Varunek Vjencislav i Trkulja Ltfitar«

Po zapisniku sa prošle sjednice, primjedbu je dao odbor-* 
nik Bijelić Pavo, koji je objasnio da je na sjednicu došao nakon što 
je izvršen proziv, pa moli da mu se ova primjedba usvoji i u zapisnik 
unese da je sjednici prisustvovao«

Drugih primjedbi na zapisnik sa prošle sjednice nije bi
lo pa je zapisnik u cijelosti usvojen, s tim da se usvoji primjedba 
odborbika Bijelić ?ave«

Pošto sjednici prisustvuje nadpolovična većina odbornika 
predsjednik konstatuje da se mogu donositi pravovaljani zaključci 
te predlaže slijedeći

D n e v n i  r e d
1« Predlog Poslovnika Skupštine opstine Banja Luka«
2* Analiza poslovanja privrednih organizacija po perio

dičnim obračunima za I polugodište 1964* godine«
3* Izvještaj 0 problemima zapošljavanja radne snage i 

uključivanja učenika u privredu za prvih 7 mjeseci 1964*godine na 
teritoriji opštine ^anja Luka«

4* Informacija o položaju Parne pekare u sistemu ekonom
skih instrumenata,

5, Preporuka za prelazak na 42-čosovnu radnu nedelju u 
Elektroprivrednom preduzeću "KLektro Banja Luka1**

6« Predlog Odluke o unutrašnjoj organizaciji i djelok
rugu rada opštiuskih organa uprave,

7« Predlog Odluke o sistematizaciji radnih mjesta u op
at irskim organima uprave, opstine Banja Luka«

8« Predlog Odluke o povećanju ličnih donodaka službenika 
opatinskih organa i ustanova*



- 2 -

9* Predlog Odluke o odredjivanju zanat kih radonosti u 
kojima se dozvoljava organizovanje rada kod kuće radnika«

10. Predlog Rješenja o spajanju oanovih škola "*etar Kočić"- 
Strj.icići, Kadina Voda i Lo kvari.

11. Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti Komisije za iz
bore i imenovanja Skupštine opatine Banja Luka.

12. Predlog Rješenja o imenovanju članova komisije za 
kadrovska pitanja, irbore i imneovanja Skupštine opstine Banja Luka.

13* Predlog Rješenja o postavljenju v.d.direktora Komunalnog
Sonda.

14* Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti upravnika 
Gradske apoteke.

15* Predlog Rješenja o postavljanju v.d.upravnika Gradske 
apoteke.

16. Predlog Rješenja o 
Osnovne škole Lokvari.

razrješenju dužnosti uprav iteL ja

17* Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti upravitelja 
Osnovne škole ^adina Voda.

18. Predlog Rješenja o pos avljenjH*fbravitelja Osnovne 
Škole Kola.

19. Predlog Rješenja o povećanju stalne mjesečne nagrade 
predsjedniku i podpredsjedniku Skupštine opštine Banja Luka«

20. Predlog Rješenja o odobrenju uvodjenja nočnog rada
za omladinu mladju od 18 godina i stariju od 16 godina u preduzeću 
"Rudi Čajavec".

21. Predlog Rješenja o osnivanju i davanju na upravljanje 
radnicima manje trgovinske radnje "Zlata" u Banjoj Luci.

22. Predlog Rješenja o odobrenju utroška sredstava iz 
budžetske rezerve po budžetu opštine Banja Luka za 1964»godinu 
u iznosu od 3t5oo.ooo.- dinara«

23. Predslog Rješenja o davanju garancija:
a) Fabrici celuloze i viskoze na iznos od 1 7 .1 6 1,7 1 6.ooo.~
b) Fabrici celuloze i viskoze na iznos od 14#175.ooo.ooo.~
c) Fabrici celuloze i viskoze na iznos od 2.697*9oo.ooo.*

. d) GP "Krajini" na iznos od lo,26o,ooo.-
e) PredUzeću "Žitoprodukt" na iznos od 3*266.ooo•-
f) Trgovinskom'preduzeću "Baprijed" na iznos od 3*55o«5oo*—
g) Fabrici "Rudi Čajaveo" na iznos~od 23,569.747*~
h) Osiguravajućem zavodu‘Banja Luka na iznos od 2,574*ooo.“
i) ŽTP Banja Luka na iznos od 172,loo.ooo.-
j) Tvornici koža Banja Luka na iznos od 8,589.428.-
k) Tvornici koža Banja Luka na iznos od 1,761*355«*
l) Gradskoj apoteci ^anja Luka na iznos od l,777*5oo.- 

lj) Domu zdravlja Banja Luka na iznos od 9*000.000«-
m) Opštoj bolnici Banja Luka na iznos od 6,68o.ooib*-



n) Zavodu za medicinsku rehabilitaciju na iznos od.
9*558*350*- dinara*

nj) Preduzedu "Autoservis" Banja Luka na iznos od 
8|389«ooo*- dinara*

24)Predlog Rješenja iz imovinsko-pravne oblasti:
1*0 odredjivanju organom korištenja na nekretninama vla

sništvo opštenarodne imovine:
Osnovne škole "Vlado Vitjuk"*

- Komunalnog predu2ada "Vodovod i kanalizacija" na zem
ljištu vlasništvo OKI.za zamjenu nekretnina Filipovic 
Zahide,

- Komunalnog preduzeca "Vodovod i kanalizacija" na zem
ljištu vlasništvo OKI.za zamjenu za zemljište Milekid 
Tihomira i dr.

- Preduzeca "Poljoremont" za zemljište u Dervišima*
II#0 odbijanju zahtjeva Ugostiteljskog preduzeda "Kozara" 

da se odredi organom korištenja na poslovnoj zgradi gdje su smje
štene poslovne prostorije ,

111* 0 utvrdjivanju opšteg interesa radi eksproprijacije 
nekretnina vlasništvo:

- B m e  Angele*’ Vucid Svete i Mitrovid Slobodana,
- Tomid Mihajla*
- Gavrid Gavre,
- Vidovid rodj*Vojvoda Sofije,^Vojvoda Mitra,Lipovac 

Snježane, Milanovid Marije* Ćicić Marije i Miadjena, 
Ivaneevid Katice,* Stojanovic Voje, Stojanovic Nikole, 
Aleksid Jakova i Bore* Šumonja Alekse, Jovankid Rajka, 
Spaeojevid Dušana« Šaric Franje i Nikole* Ivaneic Ma
rije* Džombiđ Marinka* Spasojevlc Dušana* Orašcanin 
Mitra* .Orašcanin Ranka* Jungid Andjelka* Jungid Vukosa
va* Pejakovid Dušana* Pejakovic Petra i Spasojevid Mi
roslave* Branka i Krstana«

IV.O poništavanju rješenja broj*04-KG-223 Skupštine opšti- 
ne Banja Luka od 17*7* 1964«godine#

25*Prediog Rješenja o davanju garancija:
a- Preduzeću "Rudi Čajavec" na iznos od 13*5oo«ooo«-
b) Preduzedu '.'Rudi Cajavec*? na iznos od 44* 321 ,ooo«-
o) Preduzedu ^Veleprjmet" na iznos od 5|525*5oo«-
d) Preduzedu *?Univerzal" .na i2nos od 49i956*ooo.-
e) Preduzedu HUniverzal1? na iznos od 19i55o*ooo#-
f) 22 Banja Luka na iznos os 7i916*ooor-
c) Djecijoj bolnici Banja Luka na iznos lo*ooo#ooo#-
h) Tvornici obuće "Bosna" na iznos od U*llo«ooo«-
l\ Opštoj bolnici Banja Luka na iznos 29*ooo,ooo»-
j) Opštoj bolnici Banja Luka na iznos 3&,ooo«ooo#-
k) Opštoj bolnici Banja Luka na i2nos 55,ooo*ooo.-
26*Predlog Rješenja o izboru delegata za KV skupštinu 

Stalne konferencije gradova#
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Odbornik Jajčević Ivica predlaže da se u dnevni redune- 
se Odluka o davanju aagi.asnosti na zaključedc zbora birača Dragočaj o 
zavodjenju mjesnog samodoprinosa*1 jer se radi o hitnom«predmetu budu
ći da bi birači toga zbora htjeli da što prije počnu sa radovima i 
da ih 2avrše do 1 5 *novembra«

Predlog dnevnog reda aa nadopunom odbornika uajčević Ivice 
jednoglasno je usvojen*

Po 1 tački dnevnog reda odbornik Rodić Duško smatra da se 
u Poslovnik nije trebalo unositi da diskutant može samo da govori sa 
govornice« jer da će se sa time otezati rad sjednice« a mnogi odbornici 
će se ustručavati da diskutuju pogotovo oni koji imaju samo da kažu 
jednu ili dvije rečenice#

Odbornik PavičeviĆ Milo smatra da bi Član 17 trebalo prom- 
jeniti i da se predvidi da sjednicu mogu sazvati i lo odbornika« jer 
da je vrlo teško sakupiti 2o odbornika koji bi bili za to da se sa
zove sjednica« Predlaže da se izmjeni član 38« te da u početku reče
nice treba staviti da je dužnost odbornika da se staraju o redu na 
sjednici« pa tek onda da se predvide sankcije* Nadalje predlaže da se 
u buduće poštuje više posleđnji stav člana 18 i da se odbornicima da 
objašnjenje gdje mogu dobiti sve informacije u vezi sa sjednicom«

Odbornik Memlć Salig iznosi da mu nije jasno kako se po 
nekoj stvari može odlučivati bez diskusije kako je to predvidjeno u 
drugom stavu člana 26*

Izvjestilao Savjeta, odbornik Ciganović Milan smatra da 
se primjedba.odbornika Rcđic jjuška može usvojiti te da se ne precizi
ra da odbornik može diskutovati "samo"aa govornice« nego da se sta
vi da "po pravilu" diskutant diskutuje sa govornice* U pogledu prim
jedbe odbornika Pavičevic Idila da bi broj od 2o odbornika koji mogu 
sazvati sjednicu trebalo smanjiti na lo mišljenja je da takvu prim
jedbu ne bi trebalo usvojiti« Jer da bi se na taj način išlo ka usit
njen jut te predlaže da se primjedba odbije* U pogledu druge primjedbe 
istog odbornika mišljenja je da u Član 38* ne treba unositi da je 
dužnost odbornika da se gridržavajuvreda na sjednici« jer da je to 
regulisano u prethodnim članovima* Što se tiče primjedbe na član 26« 
mišljenja je da stav 2 treba ostaviti onakav kakav je« a da stav 3 
treba brisati*

Odbornik Plavčić Milo rad je mišljen^ da su član 2 1 3  
u suaprotnosti« jer da se u članu 3 predvidja da^sjednice sazivaju 
obavezno jednom u svakom mjesecu«a u Članu 2 sa sku štinski odinor 
traje 45 dana« te predlaže da se u Članu 2 doda da se sjednice održa
vaju obavezno jednom u svakom mjesecu«"sem" za vrijeme skupštinskog 
odmora* Nadalje predlaže da se u Članu 1 6 . briše posledhja rečenica*

Izvjestilac Savjeta smatra da se predloži odbornika 
Plavčić Milorada mogu usvojiti« Nadalje predlaže da se usvoji poslov
nik sa napred usvojenim pređiožima«

Predlog Poslovnika Skupštine opštine Banja Luka jednogla
sno je usvojen sa primjedbama predloženim od strane odbornika i prih
vaćenim od izvjestioca Savjeta*

Predsjednik SO Popović Milorad predlaže da se Poslovnik 
oštampa u formatu džepne knjižice i dostavi odbornicima*

Predlog je jednoglasno usvojen*
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Po 2 tački dnevnog reda Izvještaj je podnio direktor 
Harodne banke Janjio Mladen*

Odbornik Hadžimujagić Iamet iznosi da je na sjednici 
Skupštine u aprilu mjesecu diskutovano o poslovanju privrednih 
organizam ija i pojavama koje su pratile to poslovanje kao što su 
investiciona ekspanzija i potrošnja koja nije pokrivana sredstvi
ma! te je tada donet zaključak da pp ivredne organizaije vode računa 
da obrtna srddstva ne mogu upotrebljavati za investicije, te da 
če kod takvih pojava Komunalna banka primjeniti potrebne mjere* 
Nadalje iznosi, da su. sredstva LIF-a icrpljena, te da se na njih 
ne može računati* Nadalje iznosi da su nakon tog upozorenja posti
gnuti izvjesni rezultati i da je radi saniranja prilika izdvojeno 
l6o,ooo«ooo*- sa sredstava akumulacija da bi se izvršilo pokriva
nje sredstava koja privredne organizacije nisu imale* Nadalje iz
nosi da če kon em godine neke privredne organizacije biti dove
dene u vrlo težak položaj. Što je naročito slučaj kod tvornice ko
že* Iznosi da je utrošak osnovnih sredstava u investicije zaustav
ljen i da je to praksa eliminisano, ali da taj stav treba ubuduče 
strogo održavati, te upozoriti privi'edne organizacije da ubuduče 
sve investicione odluke trebaju da budu razmotrene od organa uprav
ljanja*

Odbornik Kecman Milan je mišljenja da predstavnici 
privrednih organizacija trebaju da iznesu svoje probleme i da 0 to
me diskustuju* Iznosi da su materijalni troškovi porasli, da je 
kožarska industrija donedena u vrlo težak položaj te da treba raz
motriti zašto je mali procenat povećanja proiugvodnje oeluloze os
tvaren, zašto su fondovi ostali skoro iatip kao i lični dohodak u 
Preduzeću "Krajina” i "Vrbas" kod kojih je prosjek 21*000 iako su 
se troškovi života.povećali* Smatra da svaka privredna organizaci
ja treba da analizira svoje st nje, te predlaže da se preduzmu mje
re i raščisti sa onim privrednim organizacijama koje posluju sa 
gubicima, jer da nije u interesu društva da se jjtfake godine sani
ra po jedna privredna organizacija* Nadalje predlaže, da se riješi 
pitanje nedostatka materijala što čini^velike teškoće, te da se ut
vrdi da li je tu krivica do proiavodjača ili do snabdjevacke mreže*

Odbornik Buca Hamdija postavlja pitanje da li je privre
da stavljena.u povoljniji položaj oslobadjanjem davan£  odredjeuih 
doprinosa DIF-u, te da nezna kako stvar stoji sa drugim privrednim 
organizacijama, ali da je kožarska industrija etavijena u nepovolj- 
niji položaj pretvaranjem obrtnih sredstava u stalna sredstva*
Iznosi da su materijalni troškovi porasli, a cijene proizvoda osta
le iste, te da se postavlja pitanje da li če se izvoz moči ostvariti 
jer da materijala nema* Nadalje iznosi da je Tvornica obuče u mogu
ćnosti da uvede dvije smjene, kada bi bilo materijala, te da se pre- 
duzimaju mjere da se ovoj tvornici nadju unutrašnje rezerve, ali 
da su one minimalne u odnosu na povečanje materijalnih troškova, a 
da se još uvijek ne može iči na ekonomske cijene«

Predsjednik SO Popović Milorad iznosi da se sa diskusi
jom otišlo daleko, jer da se raspravlja o mjerama koje treba predu- 
zeti u buduće, a da je na dnevnom redu analiza poslovanja privrednih 
organizacija za I polugodište ove godine, te da če se u oktobru održa
ti djednica na kojoj će isključivo biti razmotrene mjere koje treba 
preduzetl pa da bi privredne organizacije u tom smislu trebale da 
pripreme odredjene pokazatelje* Nadalje predlaže da se u uvodnoj 
napomeni predložene analize na strani 32 izmjeni posleđnji stav tako 
da glasi: "Skupština opatine u suradnji sa organima upravijagL^ i 
širim društveno-politickim zajednicama potrebno ■ je da preduzftfl mje- 

* re i posveti više brige jačanju mateii jalne baze priv*organizacije* 
Predlog je usvojen, pa je Analiza poslovanja privrednih organizacija
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po periodičnim obračunima za I polugodište 19 6 4«godine jednoglasno 
udvojena.

Po 3 taČki dnevnog reda Izvještaj je podnio Izvjestilac 
Savjeta Tešanovič Ljubo.

Odbornik Lovrič Božidar postavlja pitanja sa kojom 
srednjom školom su nezaposlena lica i da li se sa spiska nezaposle
nih brišu ona lica kojima se nad je zaposlenje« a neće da to zaposle
nje prihvate.

Izvjestilac Savjeta odgovara da su nezaposlena lica 
sa srednjom ekonomskom i srednjom poljoprivredinom školom« a da 
ona lica koja ne prihvate ponudjeno zaposlenje gube pravo na dalje 
mateii jalno obezbjedjenje« ali se i dalje vode na evidenciji neza
poslenih.

Odbornik Llohurdarević Avdo smatra da je u izvještaju 
trebalo dati i odgovore kako i na koji način se predlaže rješava
nje problema«1 te postavlja pitanje kakvi se prioriteti primjenju
ju kod zaposlenja« jer da veći broj mladih ljudi teško dolazi do 
zaposlen# * Postavlja pitanje šta je uradjeno sa djecom koja su tre
bala da budu uključena na zanate« te da se nešto učini da bi se 
rješio problem koji se sastoji u tome što mnoga lica odbijaju da 
se zaposle u odredjenu granu privrede« jer da su tamo lični dohoci* 
vrlo mali« Što je slučaj u gradjevinarstvu«

Odbornik Zeeević Puad iznosi da vrlo teško prolaze 
porodice kvalifikovanih radnika gdje je samo zaposlen otac porodice 
te da bi trebalo dati prioritet kod zaposlenja ženama tih kvalifiko
vanih radnika koji imaju djecu.

Odbornik Obralic Esad iznosi da se vrše ankete na terenu 
i nezaposlena lica svarstavaju u odredjene grupe, ali da kod toga 
anketiranja češće puta preobladjuju subjektivnosti^ te da bi kod 
razvrstavanja u grupe trebalo imati dokumente kao sto su uvjerenje
0 imovnom stanju, kućna lista i drugo« jer da kriterijum nije ujed
načen i da vladaju lokalističke tendencije, pa se potkradaju greš
ke, te se često zaposle lica sa jednog terena koja su u boljem po
ložaju nego lica sa drugog terena.

Odbornik Tabaković Šemso postavlja pitanje da li se 
moše ići na formiranje Centra 2a prekvalifikaciju, kad već gostoje 
redovne stručne škole i već formirani centri i sta se postiže perio
dičnim sistemom školovanja i da li taj sistem ima odredjeno mjesto«
1 Šta se dobije sa kursevima«

Predsjednik SO Popović tiilorad iznosi da nisu posto
jale mjere za uključenje u poljoprivredu, te da bi trebalo analizi
rati te mjere, a naročito sada.

Nakon diskusije izvještaj o»problemima zapošljavanja 
radne snage i uključivanje učenika u privredu za prvih 7 mjeseci 
1964.godine na teritoriji opštine Banja Luka, jednoglasno je usvo
jen.

Po 4 tacki dnevnog reda izvještaj je podnio Muftić 
Fađil, načelnik Odjelenja za privredu, koji je objasnio da se 
Pekara tretira kao komunalna privredna organi2acijal da su u 196$* 
godini izašli propisi po kojima Skupština opštine odredjuje in
strumente u koliko Pekara radi kao samostalna privredna organiza
cija. Skupština opštine odredila je da Parna pekara doprinos iz 
dohodka unese u svoj poslovni fond sa ciljem prikupljanja novčanih 
sredstava za izgradnju nove pekare« Hedjutim, prema najnovijem 
tumačenju Saveznog sekretarijata za finansije u koliko se pekare na
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laže u sastavu druge privredne organizacije nema u tom slučaju Peka
ra nikakvih, beneficija i instrumente joj ne može odredjivati Skup
ština opat ine. Smatra da je ovim Pekara dovedena u vrlo teaak po
ložaj i da se neče moči pristupiti gradnji nove pekare za koju je 
zainterea) van a komuna, te da bi Skupština opštine trebala da od Sa
veznog sekretarijata za finansije traži izmjenu tumačenja tj«prepo
ruke*

Odbornik Pranjič Auto smatra da bi trebalo pr duzeti 
mjere da se pomogne pekari, jer ukoliko bi se na Pekaru primjenili 
save ni propaiis u pogledu doprinosa bila bi dovedena u vrlo teaak 
položaj«

iJakon disk si je Informacija o položaju ^ame pekare u 
sistemu ekonomskih instrumenata jednoglasno je usvojena«

Po 5 tački dnevnog reda jednoglasno je usvojena preporuka 
za prelazak na 42-Časovnu radnu nedelju u Elefctroprivrednom preduzeću 
"Elektro Banja Luka"*

Po 6 tački dnevnog reda izvještaj je podnio izvjestilac 
Savjeta Ciganović Hilan.

Predsjednik SO predlaže da se vodi zajednička diskusija 
po 6 i 7 tački dnevnog reda«

Predlog je usvojen*
Odbornik Lovrič Božidar postavlja pitanje zašto jesu 

u Mjesnom uredu Br«Hajdan predvidjena dva radna mjestagi a u Borkovi- 
ćima jedno radno, mjesto, kada je obimradLa isti«

Odbornik Jajpeviđ Ivica smatra da upravno-pravne poslove 
iz oblasti privrede ne može voditi jedno lice i to sa srednjom struč
nom spremom kako je predvidjeno sistematizacijom«

Odbornik Zečevič Puad smatra da je veliki broj komisija 
te da ih j>reba smanjiti, i predlaže da se ne formira Komisija za tu
rizam, jer da je to privredna djelatnost kojom se bave privredne or- 

, .ganizacije, a da mali dio poslova treba prenijeti, na Zavod na unapre- 
djanje privrede*

Sekretar SO Stupar Rajko objašnjava da če uskoro izaći 
propisi po kojima će biti odrdjen dio rada komisija, da je na sjednici 
Savjeta za organizaciona i pravna pitanja smanjenja stručna sprema 
referentu za upravno-pravne poslove iz privrede, a da je broj službe
nika u mjesnim uredima odredjen prema obimu poslova.

Odbornik Firolić Dusanka postavlja pitanje kalam pomoć mo
že pružiti jedan savjetnik za sve srednje škole na teritoriji grada, 
te u čemu se sastoje njegovi poslovi kad^Prosvjetno pedagoški zavod 
sreza vrši kontrolu srednjih Škola i pruža potrebnu' pomoć«

Odbornik Skenderija Stojanka smatra da bi za inspektora 
rada trebalo predvidjeti visoku stručnu spremu s ob2irom na njihove 
dužnosti, te da smatra da je nelogično da se 2a inspektora pred- 
vidja visa stručna sprema,a za referenta vietaka stručna sprema«

Predjsenik So Popović Milornd objašnjava da je nova siste
matizacija bila izneta pred kolektiv, te da su primjedbe kolektiva 
većinom usvojene, pa je Savjet za organizaciona i pravna pitanja razma
trao odluku tri puta i da je sadašnja odluka kombinacija klasičnog 
i funkcionalnog*
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Odbornilc Llemić Salihsmatra da Inspekciju industrijskih 
greduzeća ne može voditi lice sa upravnom školom,* nego samo sa tehni
čkom naobrazbom*

Odbornik Rodio Duško postavlja pitanje kako će se pristupi- 
ti realizaciji ove odluke i da li ce lica koja rade, a nemaju odgova
rajuću spremu za to radno mjesto biti‘otpuštena, te da so nije u dono
šenju ove olduke prenaglilo da li je ona realna i da li je izvodijiva*

Odbornik Majstorović Ante smatra da u pogledu sela Madjira 
treba izvršiti neke izmjene, jer pripada ijjesnom uredu Vrbanja, am iz
borna jedinica mu je u Budžaku*

Odbornik Zecević Fuad postavlja pitanje da li vodjenje 
matičnih knjiga i matične službe u mjesnim uredima može voditi lice 
sa osnovnom školom.

Odbornik BrkoviĆ Rada je mišljenja da je broj sudija 2a 
prekršaje malen te da se rješenja o kažnjavanju donose nekoliko mjese
ci nakon izvršenog .prekršaja , te da ni kazne nisu tada efikasne*

Izvjestilac Savjeta Ciganović tiilan iznosi da su sagleda
ne potrebe uprave i da se išlo 2a tim daše nadje način najboljeg i naj
jeftinijeg obavljanja poslova* a da postojeće stanje ima uticaja na 
sadašnju sistematizaciju, te da će praksa pokazati da li će biti pot
rebno još službenika* Nadalje iznosi da će po novim propirima biti^ 
odredjen djelokrug i rad komisija, da inspektor rada sa višom stručnom 
spremom može u potpunosti zadovoljiti i raditi po postojećim propisi
ma, akod slučajeva gdje se radi 0 stručnim poslovima kao što su pušta
nje u pogon izvjesne mašine tražiće se mišljenje stručnjaka na osnovu 
koga.će mišljenja inspektor rada donositi upravni akt* Iznosi da je 
broj službenika kod mjesnih ureda u kojima su bila sjedišta opstina 
sad ostavljena sa dva radna mjesta, dok je kod ostalih predvidjeno 
jedno radno mjesto* ik* _?

Nakon diskusije jednoglasno je usvojen predlog
Odluke o unutrašnjoj organizaciji i djelokrugu rada opstin- 

skih organa uprave i
Odluke o sistematizaciji radnih mjesta u opštinskim orga

nima uprave opštine Sanja Luka*
Po 8 tački dnevnog reda izvještaj je podnio izvjestilac 

Savjeta Kovačević Vojo.
Diskusije nije bilo pa je predlog Odluke o povećanju lič

nih dohodaka službenika opštinskih organa i ustanova jednoglasno us
vojen.

Po 9 tacki dnevnog reda izvještaj je podnio odbornik 
»Jajčević Ivica#

Odbornik R'odić DuŠko postavlja pitanje da li radnici koji 
rade kod kuće užičaju prava iz socijalnog osiguranja«

Načelnik Odjelenja za privredu Lluftić Fadil objašnjava da 
ta lica ne plaćaju doprinos za socijalno osiguranje i nisu osigurana, 
a ako žele mogu taj doprinos da plaćaju i da steknu odredjeng prava iz 
socijalnog osiguranja.

Odbornik Zecević Fuad iznosi da je to pitanje u Hrvatskoj 
drukčije reguliaano, te da se to vrijeme radnicima priznaje u radni 
staž i da su sjcijalno osigurani te da bi naša Jlcupština trebala da 
ovo razmotri i da na jednoj od idu ćih sjednica to bude povoljnije rjež 
šeno po radnike*

Predlog Zecević Puada jednoglasno je usvojen pa je predlog 
Odluke o odredjivanju zanatskih radinosti u kojima se dozvoljava orga- 
nizovanje rada kod kuće radnika jednoglasno usvojen*



Duško.
Po lo tački dnevnog reda izvještaj je podnio Glamoeak
Odbornik Maleševic Vojin postavlja pitanje da li se 

ovim školima prijajaju škole u Donjim Pavieima i Pri jakovcimaž
Odbornik Keser Ljubomir objašnjava koja sve sela pripa

daju kojoj od škola«
Odbornik Vojnović Ratko iznosi da se izvršila integracija 

škole te je potrebno jednog od postojećih upravitelja postaviti za 
upravitelja pripojedinih škola*

Nakon diskusije predlog Rješenja o spajanju osnovnih ško
la ,lJ:etar Kocic11- Stričići, hadina voda i Lokvari jednoglasno je us
vojena«

Po 11 tacki dnevnog reda jednoglasno je usvojen pređi cg 
Rješenja o razrješenju dužnosti Članova Komisije za izbore i imenova
nja Bkupštineopštine Banja Luka*

Po 12 tacki dnevnog reda jednoglasno je usvojen predlog 
Rj šenja o imenovanju Članova ^omisijeza kadrovska pitanja, izbore i 
imenovanja Skupštine opštine ^aaja Luka*

Po 13 tacki dnevnog reda izvještaj je podnio odbornik 
Glamočak Puško*

Odbornik Memić Salih postavlja pitanje zašto za v«d*direk
tora Komunalnog fonda imenovati Dautčehajića kada je on direktor Fonda 
za stambenu izgradnju, a taj je Fond u vrlo teškom položaju i njegov 
direktor je i sa tom jednom dužnošću preopterećen«

Predsjednik SO PopoviČ Milorad objašnjava da se pristu
pilo org izovanju Komunalnog fonda da ovaj Fond da sada nema slobod
nih prostorija i da če kasnije biti imenovan dikrefttor Ronda, a da 
se sada imenuje samo v«d*direktora*

Odbornik PlavČiđ Kilo rad smatra da bi Ranko Ćurčija mogao 
odgovoriti za ovo mjesto, te predlaže da se on imenuje*

Odbornik Zečević Fuad smatra da bi se oba fonda mogla ob
jediniti s obzirom da je zadatak i jednog i drugog izgradnja objekata 
kako komunalnih tako i stambenih*

Predsjednik SO Popović Milorad objašnjava da se još za 
sada ne zna konačna sudbina Stamebnog fonda, m  kako će ubuduće biti 
organizovan, jeli u koliko se sredstva za stambenu izgradnju ostave 
privrednim organizacijama, u tom slučaju poslovi Stamebnog fonda biće 
smanjeni*

Odbornik Glamočak Duško smatra da ako je veš Pautčehajić 
dao pristanak da bude postavljen, da je problem rješen, jer da on 
svakako zna da li će moći na toj dužnosti da zadovolji*

Odbornik Basarić Branko primjećuje da se titule ne pišu 
u skladu sa postojećim zakonskim propisima*

Nakon diskusije jednoglasno je usvojen predlog Rješenja o 
postavljenju v.d.direktora Komunalnog fonda opštine Banja Lula*

Po letački dnevnog reda jednoglasno je usvojen predlog 
Rješenja o razrješenju dužnosti upravnika Gradske apoteke«

Po 15 tački dnevnog reda jednoglasno je usvojen pređi® 
Rješenja o postavljenju v.d«upravnika Gradske apoteke«

Po 16 tački dnevnog reda jednoglasno je usvojen predlog 
Rješenja o razrješenju dužnosti upravitelja Osnovne škole Lokvari*
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Po
log Rješenja o 
dina voda*

Po
log Rješenja o 
škole Kola«

17 taški dnevnog reda jednoglasno je usvojen pred- 
razrješenju dužnosti upravitelja Osnovne škole Ka-
18 tacki dnevnog reda jednoglasno je usvojen pred- 
postavljenju apBSvitelJa v.d.upravitelja Osnovne

Po 19 taški dnevnog reda jednoglasno je usvojen pred- 
log Rješenja o povećanju stalne mjesečne nagrade prđesjedniku i 
podpršdsjeđniku Skupštine opštine Banja Luka«

Po 2o tacki dnevnog reda izvještaj je podnio odbor
nik Jajšević Ivica*

Odbornik Šalvarica Ljubodnag predlaže da se izvrši 
sistematski 1 jekarski.pregled svib učenika koji bi radili u noćnoj 
smjeni«

Izvjestilac Savjeta odbornik Jajćević Ivica smatra 
da se ovaj predlog može usvojiti«

Odbornik Basaric Branko objašnjava da u koliko®ti om- 
ladinsi ne bi mogli rasporediti na druga radna mjesta moralo bi se 
pristupiti njihovom otpuštanju«

Odbornik PlavŠič Milorad je mišljenja da ne treba sada 
vršili sistematiski pregled omladinei nego da nadnjima treba vrši
ti stalni zdravstveni nadzor«

Predsjednik SO Popov ić M i o  rad smatra da Preduzece 
"Rudi Ćajavec" treba*preporučiti da izvrši sistematiski pregled 
omladlnaca i dostaviti mu odluku o vršenju stalnog zdravstvenog 
nadzora nad omladinom koja bude radila u noćnim smjenama«

Po 21 taški dnevnog reda jednoglasno je usvojen pred
log Rješenja o osnivanju i davanju na upravljanje radnicima manje 
trgovinske radnje "Zlata" u Banjoj Luci«

Po ovoj taški diskutovali su odbornici Mešinović Tasim* 
koji je postavio pitanje da li se radi o prodaji svih. prehranbenih 
proizvoda ili samo voću i povrću i odbornik Vojnović Ratko koji 
smatra da je prethodno trebalo konsultovatl Pr©du?eće "Voćar" 1  
ZZ Banja Luka*

HaĆelnik Odjelenja za privredu Uuftić Fadil odgovorio 
je na postavljena pitanja* da se radi samo o prodaji voća A povrća 
i da su se "Voćar" i ŽZ Banja Luka izjasnili da nemaju interesa za 
otvaranje te prodavnice«

Po 22 taški dnevnog reda jednoglasno je usvojen pred
log Rješenja o odobrenju utroška sredstava iz budžetske rezerve po 
budžetu opitine Banja Luka za 1964*godinu u iznosu od 3»5oo«ooo«- 
dinara*

Po 23 taški dnevnog reda izvještaj je podnio izvjesti
lac Savjeta Kovačevi,; Vojo.

Odbornik Kecman Milan postavlja pitanje da li se zna 
na koliki cjelokupni iznos na današnjoj sjednici dato garancija*

Odbornik Jajšević Ivica objašnjava da su propisi i 
sistem takvi da se traži da iza davanja kredita stoji vlast bez 
obzira na finansisku moć tih privrednih organizacija kojim-a se 
daju krediti

Nakon diskuaije jednoglasno je usvojen predlog rješenja 
o davanju garancija: Fabrici celuloze i viskoze na iznos od 
1 7 «I6l#7l6«ooo.- dinaraj Fabrici celuloze i viskoze na iznos od 
14*175*ooo.ooo*- dinaraj Fabrici celuloze i viskoze na iznos od
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2«697*9oo*-vdinara; G© "Krajini" na iznos od lo*26o.ooo«- dinara; 
Preduzeću "Žitoprodukt" na iznos od 3,266.ooo«- dinar; Trgovin- 
ekom preduzecu "Naprijed" na iznos od 3,55o«5oo*- dinara; Fabrici 
"Rudi Čajavec" na iznos od 23*569*747*“ dinara; Osiguravajućem 
zavodu Banja Luka na iznos od 2,574*ooo.- dinara; ŽTP ^anja Luka 
na iznos od 172,loo*ooo«2 ainaeaA Gradskoj apoteci -danja Luka na iz
nos od l,77775oo«- dinara; Domu zdravlja Banja Luka na iznos od 
9*ooo«ooo«q dinarai Opštoj bofluiici Banja Luka na Iznos od 6,680.000*- 
dinar; Zavodu za medicinsku rehabilitaciju na iznos od 9,55o*8§o«- 
dinara; Preduzecu "Autoservis"Banja Luka na iznos od 8,389«ooo*- 
dinara.

Predlog Rješenja o davanju garancija Tvornici koža Ba
njaluka na iznos od 8,589*428«- dinara i na iznos od 1*761.355 usvo
jeni su većinom glasova* Protiv predloga rješenja glasao je jedan 
odbornik* a jedan odbornik se uzdržao od glasanja«

Po 24 tanki dnevnog reda jednoglasno su usvojeni predlo
ži rješenja iz imovinsko-pravne oblasti:

I 0 odredjivanju organa korištenja na nekretninama vla
sništvo opstenairodne imovine:

- Osnovne škole "Vlado Vit jak"* Komunalnog preduzeća 
"Vodovod i kanalizacija" na zemljištu ONI za zamjenu nekretnina 
Filipović Zahide* na zemljištu opate narodne imovine za zamjenu 
Hilekić Tihomira i dr* i Komunalnog preduzeća "Poljoremont" za zem
ljište u Dervišima«

II* 0 odbijanjju zahtjeva Ugostiteljskog preduzeća "Kozara" 
da se odredi organom korištenja na poslovnoj zgradi gdje su smještene - 
poslovne prostorije*

III« 0 utvrdjivanju opšteg interesa radi eksproprijacije 
nekretnina vlasništvo: Brne Angele, Vučić Svete* Mitrović Slobodana* 
Tomić Mihajla* Gavrić Gavre, Vidović rodj*Vojvoda* Sofije* Vojvoda 
Mitra, Lipovac SnjeŽana, Milanović Marije, Čičić Marije i LIladjena*
Ivane ević Katice* Stojanović Voje, Stojanović Nikole*^Aleksić Jakova 
i Bore* Šumonja Alekse* Jovancic Hajka* Spasojević Dušana* Šarić Fra
nje i Nikole* Ivaneić Marije* Džombić Marinka* Spasojević Dušana* . 
Oraščanin Mitra* Orasčanin Ranka* Jungić Andjelka* Jungić Vukosava*
Pejakovic Dušana, Pejaković Petra, i Spasojević Miroslava, Branka i 
Krstana.

IV* 0 poništenju rješenja broj 04-NG-223 Skupštine opštine 
Banja Luka od 17.7*1964*godine«

Po 25 tački dnevnog reda jednoglasno je usvojen predlog 
rješenja o davanju garancija: Preduzeću "Rudi Čajavec" na iznos od 
13,5oo*ooo*- ; Preduzeću "Rudi čajavec" na iznos od 44*321«ooo«-; 
Preduzeću "Velepromet" na.iznos od 5*525*6oo«~| Preduzeću "Univerzal" 
na iznos od 49*956«ooo*-; Preduzeću "Univerzal" na iznos od 19*55o*ooo 
ZZ Banja Luka na iznos od 7*9l6«ooo«r dinara; Djecijoj bolnici Banja 
Luka na iznos od lo,ooo*ooo«- dinara; Tvornici.obuće "Bosna" na iznos 
od ll,llo*ooo.- dinara* Opitoj bolnici.Banja Luka na iznos od 29*ooo.ooo 
Opštoj bolnici Banja Luka na iznos od 3&*ooo.ooo«- dinara; Opštoj 
bolnici Banja Luka na. iznos od 55,ooo.ooo«- dinara«

Po 26 tački dnevnog reda jednoglasno je usvojen predlog 
Rješenja o izboru delegata za XV skupštinu Stalne konferencije grado
va«
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Po 27 tacki dnevnog rada jednoglasno je usvojen pred- 
log Odluke o davanju sagLasnosti na zaključak zbora birača Drago- 
Sa j - Gradine o zavodjenju mjesnog samo do prinosa«

Odbraik Glamočak Dusko predlaže da se ubuduće kod obra
de sjednickO£ materijala koji.se dostavlja odbornicima navedu imena 
lica koja treba postaviti na pojedina radna mjesta tako da bi odbor
nici mogli znati o kome se rali* te na sjednici bili spremni da daju 
svoje primjedbe, 1 a ne da se kao do sada u sjedničkom materijalu na
vede da će se na samoj sjednici dati podaci o. tim licima, te se 
odbornici dovode u položaj da na brzinu odlučuju o tim licima«

, Predlog odbornika Rodić Duška je usvojen*
/ Predsjednik 30 Popov ić Milo rad objašnjava da će se uskoro 
vid jati članovi Savjeta i komisija* te da će se u tom pogledu posla
ti dopisi organizacijama pa je potrebno da se o tome razmisli da bi 
se dala mišljenja o licima koja treba birati* Isto tako da je dosada 
aekoliko puta na sjednicama Skupštine opstine apelovano na odbornike 
da svoje pređloge i mišljenja u pogledu utfapredjenja rada kako Skup
štine tako i organa uprave dostavljaju predsjedniku bilo pismeno ili 
usmeno* pa da je takvih predloga bilo vrlo malo* te moli da se ovo 
i dalje smatra aktuelnim«


